



# TWGHs TIN WAN (1996-1997 DIRECTORS) KINDERGARTEN

東華三院田灣（一九九六至一九九七總理）幼稚園

## 2021-2022 Student Recruitment 招收新生



### 班級編制

幼兒班、低班及高班

### 上課時間

上午班 9:00 - 12:00

下午班 1:13 - 4:15

全日班 8:00 - 4:30

### 學費

半日班：學費全免

(免費優質幼稚園教育計劃)

全日班：全年\$17,590

(扣除政府資助後)

### CLASS STRUCTURE

Nursery, Lower Kindergarten, and Upper Kindergarten

### CLASS TIMETABLE

Morning Session (AM): 9:00 am - 12:00 pm

Afternoon Session (PM): 1:13 pm - 4:15 pm

Whole-Day Session: 8:00 am - 4:30 pm

### SCHOOL FEES

Half-Day Classes: No school fee is required

(School is part of the Free Quality Kindergarten Education Scheme)

Whole-Day Classes: \$17,590 annually

(After deduction of the Government subsidy)



## 入學資格

收生年齡：2歲8個月至6歲

報名日期：2020年9月開始

報名方法：可親臨本校索取報名表格或  
於本校網頁下載報名表格

## 課程特色

- 我們致力培養幼兒早期閱讀能力，推廣閱讀文化，同時透過教師設計活動及遊戲，促進學生的聽、說、讀、寫能力。
- 我們引入「日本積木」課程，透過學習教材，啟發數學邏輯思維、創意、語文及解難能力的發展。
- 我們將資訊科技融入學習中，包括「機械人」課程、「iPad」及「點讀筆」輔助工具，與幼兒進行學習，提升學生學習動機，促進學習成效。

## ADMISSIONS CRITERIA

Admissions Age : 2 years and 8 months old to 6 years old

Registration Date : September 2020

How to Register : You may visit our school premises in person, to pick up a registration form, or you may download the form from our school's webpage.

## FEATURES OF OUR CURRICULUM

- We are committed to nurturing our young learners' reading abilities and promoting a culture of reading. At the same time, we aim to hone our students' listening, speaking, reading, and writing skills through engaging activities and games designed by our teachers.
- We have incorporated "Japanese educational wooden building blocks" into our curriculum, and we aim to develop our students' mathematical logic, creativity, linguistics, and problem-solving skills using these materials.
- Information technology is an integral part of our teaching, we have a robotics course, and we use supplementary tools such as iPads and point reading pens in our teaching. Such tools allow us to boost our students' learning motivation and, in turn, improve overall learning effectiveness.



東華三院田灣(一九九六至一九九七總理)幼稚園  
香港仔田灣邨田健樓地下  
TWGHs TIN WAN (1996-1997 DIRECTORS)  
KINDERGARTEN  
G/F., Tin Kin House, Tin Wan Estate,  
Aberdeen, Hong Kong.



2538 5867

